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28-03-2019: 
Bo Johansen meddeler at han på den ordinære generalforsamling ønsker at udtræde af 

bestyrelsen, da han er fraflyttet Asnæs. 
Generalforsamlingen vælger Peter Johansen som efterfølger. 

 
På ekstraordinær generalforsamling ændres foreningens vedtægter, så der ikke 
fremover skal være interne revisorer. 

Revision sker herefter af godkendt revisor. 
 

 
28-11-2018: 
Opgradering af Antenneforeningens kabelanlæg til Docsis 3.1 er nu afsluttet og i drift. 

Der kan nu leveres bredbåndshastighed op til 1 Gb. 
 

 
18-03-2014: 
Asnæs Bys Antennelaug skifter på en ekstraordinær Generalforsamling navn til Asnæs 

Antenneforening 
 

 
27-05-2015: 

Formanden orienterer om at Ole Juul Jensen har meddelt at han ønsker at udtræde af 
bestyrelsen. 
Suppleant Bo Johansen indkaldes til bestyrelsen. 

 
 

04-03-2015: 
Foreningens kasserer gennem mange år, Hanne Hemmingsen, meddeler at hun ønsker 
at udtræde af bestyrelsen på den ordinære generalforsamling. 

Som afløser for Hanne Hemmingsen foreslår bestyrelsen Ole Juul Jensen, som vælges 
af generalforsamlingen. 

 
 
18-03-2014: 

Asnæs Bys Antennelaug skifter på en ekstraordinær Generalforsamling navn til Asnæs 
Antenneforening 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 



Asnæs Antenneforenings Historie Side 2 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
April 1970 

På Asnæs By’s Grundejerforenings ordinære Generalforsamling den 22. april 1970, på 
Asnæs Hotel, lægges de første spirer til en fællesantenne i Asnæs. 
 

Der stilles to forslag til Generalforsamlingen: 
1. Forslag til Flagalle 

2. Forslag til oprettelse af Fællesantenne for TV 
 
Grundejerforeningens bestyrelse meddeler at de vil tage begge forslag op til 

overvejelse. 
 

Kopi af protokol: 
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